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شماره

صفحه

روزنامه

قضایی  کمیسیون  محترم  عضو  به 
پیشنهاد  اسلامی  شورای  مجلس 
سیلی  هم  اینکه  برای  می دهیم 
سربازانی  اماره  نفس  بر  محکمی 
درازتر  خود  گلیم  از  را  پای  که 
از  عبور  هم  و  شود  زده  می کنند، 
منصب  برای صاحبان  خطوط ویژه 
و  نشود  مواجه  مشکلی  با  مقام  و 
عذرخواهی  به  سیلی خوردگان  هم 
ملزم شوند، مصوب کنند ازاین پس 
که  خودروهایی  مشاهده  به محض 
همگان  است،  ازمابهتران  به  متعلق 
و  بگشایند  را  راه  و  بکشند  کنار 
همزمان نیز سر تعظیم فرود آورند 
و با تقدیم احترامات جامع و کامل، 

حضرات را بدرقه کنند.
ازاین پس  فرمایند  مصوب 
بغل  و  عقب  جلو،  قسمت  در 

خودروسازان  اهدایی  خودروهای 
به نمایندگان معزز مردم در مجلس 
برجسته  خطوط  با  اسلامی  شورای 
کنار  »همگان  بنویسند  درشت  و 
بروند، خودرو نماینده در حال عبور 
است« و همچنین قید کنند »نماینده 
محترم واکسن آنفلوآنزای ویژه زده 
است، مراقب باشید و توقف کنید تا 

عبور فرمایند« و...
با این حساب دیگر مشکل و مانعی 
بر سر راه نمایندگان محبوب ملت، 
سبز نمی شود و کسی به خود اجازه 
مراتب  نکرده  خدای  که  نمی دهد 
تکریم  و  تعظیم  احترام،  و  ادب 
مردمی  نمایندگان  به  نسبت  را 
شورای  مجلس  دوست داشتنی  و 
کمال  و  تمام  به صورت  اسلامی 

به جای نیاورد.

آژانس دارویی ایتالیا نسبت به تزریق واکسن کروناویروس آسترازنکا به افراد بالای ۵۵ سال هشدار داد.
به گزارش ایسنا، آژانس دارویی ایتالیا تزریق واکسن کروناویروس آسترازنکا را برای تمامی افراد بزرگسال تأیید کرده اما توصیه کرده 

است که در افراد بالای ۵۵ سال از واکسن های دیگر استفاده شود.
تصمیم آژانس دارویی ایتالیا یک روز پس از آن اعلام شد که اتحادیه اروپا تزریق این واکسن را تأیید کرد اما کمیته واکسن در آلمان 
به دلیل ابهامات مطرح شده در مورد اثربخشی واکسن کروناویروس آسترازنکا که البته توسط شرکت تولید کننده رد شده، استفاده از آن 

را برای افراد مسن و سالمندان توصیه نمی کند.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای استان فارس گفت: دهه فجر امسال ده ها 
طرح تأمین و انتقال برق و انرژی در استان فارس و جنوب کشور به 

بهره برداری می رسد یا عملیات اجرایی آن آغاز می گردد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت برق منطقه ای 
راه اندازی  و  افتتاح  اعتبارات  مجموع  نصیری  غلامرضا  فارس،  استان 
طرح های برق و انرژی در استان فارس را 803 میلیارد ریال، اعتبارات 
افتتاح در استان بوشهر و جنوب کشور را 771 میلیارد  طرح های قابل 
و ۵00 میلیون ریال و اعتبار طرح هایی که عملیات اجرایی آن ها آغاز 

می شود را حدود 120 میلیارد ریال اعلام کرد.
همزمان  داد:  ادامه  فارس  استان  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
با  فارس  استان  در  انرژی  و  برق  تأمین  پروژه   20 امسال  فجر  دهه  با 

سرمایه گذاری 803 میلیارد ریال به بهره برداری می رسد.
نصیری با بیان اینکه بهره برداری از این طرح ها تأثیر مستقیم در تثبیت 
انرژی دارد اضافه کرد: طرح های دهه  و اطمینان بخشی تأمین برق و 
فجر امسال در شهرستان های شیراز، مرودشت، لارستان، خفر، کازرون، 
کوهچنار،  آباد،  فیروز  گراش،  خنج،  مهر،  جهرم،  داراب،  پاسارگاد، 

فراشبند، کوار و دیگر شهرستان های استان فارس اجرا شده است.
 مدیرعامل شرکت برق منطقه ای استان فارس زمان شروع عملیات برخی 
از این طرح ها را سال گذشته و زمان بهره برداری را امسال ذکر کرد و 
گفت: بیشتر این طرح ها شامل افزایش ظرفیت پست ها و ایستگاه های 
انتقال برق، افزایش ظرفیت نیروگاهی، اجرا یا توسعه خطوط انتقال و 

تأمین زیرساخت های لازم برای تأمین برق شهرها و روستاها است.
حاوی  محافظ  سیم  اجرای  طرح ها  این  جمله  از  کرد:  اضافه  نصیری 
فیبرنوری جهت خط دهنو - فیروزآباد، اجرای اسکادا و سیستم مخابرات 
فراشبند،  انتقال و فوق توزیع در شهرستان های کوهچنار و  ایستگاه   ۵
شهرستان  مخابراتی  بستر  توسعه  لامرد،  شهرستان  بی سیم  شبکه  اجرای 

فیروز آباد و افزایش ظرفیت پست بالاده در شهرستان کازرون است.

افزایش  از  بهره برداری  شاهد  امسال  فجر  دهه  در  همچنین  افزود:  وی 
مرودشت،  و  داراب  کازرون،  شهرستان  ترانسفورماتورهای  ظرفیت 
تعویض خطوط فرسوده در مناطق لارستان و خنج، اجرای خطوط محافظ 
نصب  زرین دشت،  و  داراب  شیراز،  جهرم،  شهرستان های  در  هوایی 
دستگاه های تابلو، کلیدهای فشارقوی و بانک های خازنی و مقاوم سازی 

دکل های خطوط فشارقوی در مناطق مختلف استان فارس هستیم.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای استان فارس همچنین به طرح هایی که 
عملیات اجرایی آنها در دهه فجر امسال آغاز می شود اشاره کرد و گفت: 
با سرمایه گذاری  بزرگ  اجرایی سه طرح  امسال عملیات  فجر  در دهه 

حدود 120 میلیارد ریال در استان فارس آغاز می شود.
نصیری گفت: این طرح ها شامل افزایش ظرفیت ترانسفورماتور و پست 
جنوب  دیسپاچینگ  ساختمان  احداث  شیراز،  مکان  ملک  توزیع  فوق 
کشور و احداث پست 132.20 شهرستان های مهر و لامرد است که تأثیر 

بسزایی در تثبیت شرایط تأمین برق و انرژی دارد.
 مدیرعامل شرکت برق منطقه ای استان فارس همچنین به طرح های قابل 
افتتاح در دهه فجر امسال در استان بوشهر و جنوب کشور اشاره کرد و 
گفت: در دهه فجر امسال 14 طرح تأمین و انتقال برق و انرژی در استان 
بوشهر با سرمایه گذاری 771 میلیارد و ۵00 میلیون ریال به بهره برداری 
می رسد.  این مقام مسئول اضافه کرد: طرح های دهه فجر امسال در استان 
بوشهر و در شهرستان ها و مناطق دشتستان، دیر، گناوه، چغادک، بوشهر 

و سایر مناطق این استان اجرا شده است.
افزایش ظرفیت  و  توسعه  بوشهر شامل  استان  افزود: طرح های  نصیری 
پست 230.66 کیلوولت دشتستان، توسعه و افزایش ظرفیت پست 132 
کلیدخانه  احداث  رودحله،  پست  کلیدخانه  احداث  بردخون،  کیلوولت 
مخابرات  و  اسکادا  اجرای  بوشهر،  صنعت  کیلوولت   132.20 پست 
بوشهر و تعویض مقره خط 400 کیلوولت چغادک -  پست های شهر 

قائمیه است.

نماینده مجلس:

سوال از ظریف، هدف سیاسی داشت

یکی  که  شد  سؤال  دو  ظریف  از 
بود که چرا  این  از آنها مضمونش 
سؤال  و  کنید  مذاکره  نمی خواهید 
می خواهید  چرا  که  بود  این  دوم 

مذاکره کنید؟
نماینده  قزلچه  نوری  غلامرضا 
به طرح های مطرح  اشاره  با  مجلس 
شده از سوی نمایندگان در مجلس 
مجلس  این  در  ما  بود  قرار  گفت: 
قوانین و بحث های  تنقیح  به سمت 
سمت  به  کمتر  و  برویم  نظارتی 
ما  که  چرا  برویم  گذاری  قانون 

قانون در کشور کم نداریم.
نماینده مردم بستان آباد )آذربایجان 
با  شرقی( در مجلس در گفت وگو 
عصرایران ادامه داد:  متأسفانه هرچه 
می گذرد  مجلس  کار  به  آغاز  از 
تعداد طرح های که توسط نمایندگان 
که  می شود  بیشتر  می شود  مطرح 
انسجام  از  نیز   طرح ها  این  عمدتاً 
برخوردار  گذاری  قانون  اصول  و 
نیستند و پشتوانه کارشناسی ندارند. 
دلیل این رفتار این است  که ما از 
دولت،  که  کشور  کارشناسی  بدنه 
قوه قضاییه و بخش خصوصی است 
در هنگام تدوین و بررسی طرح ها 

کمتر استفاده می کنیم.
مجلس  کشاورزی  کمیسیون  عضو 
ما  این است که  راه درست  افزود: 
نظرات  طرح ها  این  تدوین  هنگام 
است  قرار  که  نهادهایی  و  دولت 
اخذ  را  اجرایی کنند  را  قوانین  این 

کنیم و در طرح ها بیاوریم.
این نماینده مجلس خاطر نشان کرد: 
طرح هایی که مصوب می شوند اغلب 
با عجله تدوین، بررسی و تصویب 
قانون  اصلاح  طرح  همانند  می شود 
یا  و  جمهوری  ریاست  انتخابات 

انتخابات شوراها.
مسائل  متأسفانه  کرد:  بیان  وی 
سیاسی و انتخابات ریاست جمهوری 
1400 جو مجلس را تحت تأثیر قرار 
داده است. در بحث قانون گذاری ها 
و بررسی طرح ها نیز این جو حاکم 
اصلاح  طرح  عجله  با  ما  مثلًا  است 
قانون انتخابات ریاست جمهوری و 

شوراها را بررسی و مصوب کردیم 
و  سیاسی  بار  که  داد  نشان  این  و 
ملات سیاسی موضوعات مطرح شده 

در مجلس بیشتر است.
نوری همچنین با اشاره به طرح دو 
سؤال در هفته گذشته از وزیر امور 
خارجه گفت: هفته گذشته دو سؤال 
مطرح  مجلس  در  ظریف  آقای  از 
شد که یکی از آنها مضمونش این 
مذاکره  نمی خواهید  چرا  که  بود 
کنید و سؤال دوم این بود که چرا 
جالب تر  کنید  مذاکره  می خواهید 
یعنی  نشد  قانع  مجلس  که  بود  این 
مقابل  که  سوالی  دو  هر  به  مجلس 
این  داد.  یکسان  پاسخ  بودند  هم 
نشان می دهد که هدف از سؤال از 
آقای ظریف سؤال نبود بلکه اهداف 
بود.  سؤال  پشت  دیگری  سیاسی 
مطرح  شخصی  و  سیاسی  بحث های 
بود و بحث کارشناسی در این رابطه 

پیش نیامد.
که  سؤال  این  به  پاسخ  در  وی 
مجلس  هیجانی  جو  زمانی  چه 
احتمالًا  گفت:  می کند،  فروکش 
فروکش  جو  این  انتخابات  از  بعد 
که  است  این  حالت  یک  می کند؛ 
رییس  مجلس  نظر  با  همسو  فردی 
هم  با  مدتی  که  می شود  جمهور 
از  بعد  ولی  می روند  جلو  هماهنگ 
مدتی اصطکاک بین آنها به وجود 
می آید و حالت دیگر این است که 
سر  مجلس  متفاوت  سیاسی  سلیقه 
کار می آید و از اول آن اصطکاک 
بین مجلس و دولت وجود دارد ولی 
باز هم به شدت الان نیست چرا که 
از  بعد  سال  نیم  و  دو  باید  مجلس 
انتخابات ریاست جمهوری کار کند 

و پیگیر حل مشکلات مردم باشد.
به  کرد:  نشان  خاطر  قزلچه  نوری 
می تواند  هیجانی  جو  این  حال  هر 
رهبری  معظم  مقام  باشد.  زا  آسیب 
داشتند،  ما  با  که  اولی  دیدار  در 
با  نباید  مجلس  که  کردند  تأکید 
کند  برخورد  احساسی  موضوعات 
خردورزی  و  عقلانیت  به  را  ما  و 

دعوت کردند.

 شروط فعالیت تالارها 
 در شهرهای زرد و آبی 

طول برگزاری مراسم، حداکثر سه ساعت

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز گفت: بیکاری جوانان تحصیل کرده، 
مشکلات  از  نشان  فساد،  و  فقر  مردم،  عمده  بخش  معیشتی  مشکلات 
جدی در کشور دارد، امیدواریم مسئولان نظام تا دیر نشده است، کاری 

کنند.
سرویس خبری: مریم زارع خفری

اسلامی  علنی شورای  هفتادمین جلسه  و  یکصد  در  موسوی  عبدالرزاق 
انقلاب گفت:  با اشاره به چهل و دومین سالگرد پیروزی  شهر شیراز 

دهه فجر فرصتی است تا عملکرد مسئولان در قبال مردم بررسی شود.
انقلاب و  از  نیست که در طول سال های پس  ادامه داد: تردیدی  وی 
به دست  بزرگی  موفقیت های  متعدد  موانع  و  ایجاد مشکلات  علی رغم 
بنیادی آن مورد  نظام و شعارهای  اهداف  باید  پیوسته  اما  است،  آمده 

توجه مسئولان و مردم باشد.
به گفته موسوی یکی از اهداف اساسی نظام جمهوری اسلامی پی ریزی 
اقتصاد صحیح و عادلانه بر طبق ضوابط اسلامی جهت ایجاد رفاه و رفع 
فقر و برطرف ساختن هر نوع محرومیت در زمینه های تغذیه و مسکن 
و کار و بهداشت و تعمیم بیمه، ایجاد اشتغال، محیط مساعد برای رشد 

فضایل اخلاقی و... است.
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز گفت: امروز باید از خود سؤال کنیم، 
رابطه ما مسئولان، مدیران این کشور و نظام با این موارد چیست؟ در 

اجرای این اصول چه کرده ایم؟
وی اضافه کرد: باید قبول کنیم و این واقعیت را بپذیریم که در رفع 
فقر و مبارزه با فساد و تبعیض و تأمین رفاه عمومی آنچنان که انتظار 

می رفت و قانون اساسی می گوید، موفق نبوده ایم.
موسوی ادامه داد: در همین شورای شهر هر روزه شاهد مراجعه جوانان 
تحصیل کرده و خانواده های آنان که همه آنان هم در شرایط سختی 

هستند، برای اشتغال و تأمین حداقل معیشت هستیم.
رئیس شورای اسلامی شهر شیراز اظهار داشت: مراجعه جوانان تحصیل 
کرده بیکار فاقد شغل از طرفی، مشکلات معیشتی بخش عمده مردم، 
فقر و فساد، این ها نشان دهنده مشکلات جدی اقتصادی است که به تبع 
آن مشکلات اجتماعی نیز شاهد هستیم. امیدوار هستیم مسئولان نظام تا 
البته مخاطب قرار دادن مسئولان کشور  دیر نشده است، کاری کنند. 

رافع مسئولیت بنده و امثال بنده هم نیست.
موسوی در ادامه با اشاره به لایحه بودجه 1400 نیز گفت: گزارشی در 
ارائه  این شورا  بندی  بودجه شهـرداری در صحن  بررسی لایحه  مورد 
بیان کرد: دو مـوضـوع مهم لایحه مالیات بر ارزش  خواهیم داد.وی 
افزوده و طـرح مـدیریت یکپارچه شهری در مجلس شورای اسلامی 

مورد بحث و بررسی است که هر دو مورد مهم است.
»دولت  گفت  که  )ره(  خمینی  امام  سخن  این  به  ادامه  در  موسوی 
بگیرد. وقتی محول کرد کار  نظر  را خودش تحت  نمی تواند همه جا 
دلسوز  برای خودشان  منطقه ای که هستند،  مردم در  مردم،  به خود  را 

هستند« اشاره کرد.
امکانات  از  بهینه  استفاده  و  هزینه ها  کاهش  برای  داد:  ادامه  وی 
موضوع  که  هستیم  ناچار  ما  سرمایه ها،  رفتن  هدر  به  از  جلوگیری  و 
مدیریت یکپارچه شهری را جدی بگیریم و اختیارات شوراها را محدود 
واقع  در  و  شهری  یکپارچه  مدیریت  موضوع  هستیم،  ناچار  ما  نکنیم. 
شورای شهر را باور کنیم. این هم به نفع مردم و هم به نفع کشور است 

و گریزی جز این نیست.
گلایه شهروندان از گران فروشی فروشگاه های زنجیره ای

عضو شورای اسلامی شهر شیراز گفت: این روزها شهروندان نسبت به 
کم فروشی و گران فروشی فروشگاه های زنجیره ای گله مند هستند.

محمدتقی تذروی ادامه داد: قبلًا نیز صاحب نظران هشدار داده بودند که 
رشد قارچ گونه فروشگاه های زنجیره ای و تصرف و قبضه کردن بازار 

مصرف مردم تبعات اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی به دنبال دارد.
وی اضافه کرد: مجتمع هایی که بارانداز کالاهای بنجل قاچاق و وارداتی 
هستند و خلاف سبک زندگی ایرانی اسلامی مروج روح مصرف گرایی 

مفرط هستند و موجب رکود کارخانجات داخلی می شوند.
به گفته تذروی این مجتمع ها، کاسبی های خرد و کوچک و محله ای 

را نابود می کنند.
وی ادامه داد: مالکان برخی از این فروشگاه ها احتمالًا خارج نشین و 
به  امر  این  از  حاصله  سود  همین جهت  به  و  هستند  ایرانی  غیر  حتی 

صورت ارز از کشور خارج می شود.
این عضو شورای اسلامی شهر شیراز گفت: فروشگاه ها و مجتمع هایی 
که با شرکت های معین قرارداد دارند و انحصار توزیع و مصرف و به 

تبع آن تغییر ذائقه را در دستور کار دارند.
کارشناسان  و  مدیران  و  شهر  شورای  اعضای  از  کرد:  تأکید  تذروی 
تقاضا دارم تا این موضوع را در دستور کار قرار داده و بررسی کنند که 
به ازای سرانه جمعیت شهر شیراز به چه تعداد از این فروشگاه ها نیاز 

است و از احداث و افزایش بی رویه آنان جلوگیری کنیم.
اماکن  وضعیت  موجود،  معضلاتی  از  دیگر  یکی  داد:  ادامه  وی 
جمع آوری ضایعات است که از سوی شهرداری در رابطه با آنان در 
پیرامون مشاغل مزاحم و کارخانه آلاینده  ماده ۵۵  بند 20  کمیسیون 

حکم صادر شده است.
وی افزود: اما برای جمع آوری این اماکن که در دل محلات موجب 
بروز مشکلات عدیده از جمله آلودگی محیط زیست، تجمع حشرات 
و جانوران موذی و حضور معتادان متجاهر شده نیازمند همکاری سایر 

دستگاه های مرتبط هستیم.
این عضو شورای اسلامی شهر شیراز با بیان این که من نسبت به افزایش 
بودجه در سال 1400 معترض هستم، گفت: این افزایش بودجه به هیچ 
عنوان قابل قبول نیست و نمی توان با چوب حراج زدن به دارایی های 
شهر بدنبال تأمین آن بود.تذروی افزود: این افزایش به همراه افزایش 
مسکن  شده  تمام  قیمت  افزایش  و  تورم  موجب  سرفصل ها  دیگر 
می گردد.به گفته وی در این بودجه افزایش قریب صد درصدی فروش 
املاک شهرداری دیده شده است که به نوعی آینده فروشی و چوب 
حراج زدن به دارایی های شهر است. این افزایش بودجه به هیچ عنوان 
قابل قبول نیست و لازم است مخالفت خویش را نسبت به این افزایش 

بودجه اعلام می کنم.
از شهردار  مورد سؤال خود  در  شیراز  اسلامی شهر  این عضو شورای 
نیز  پی(  )سی  خودرو  حاشیه ای  پارک  قرارداد  مفاد  به  نسبت  شیراز 
گفت: پاسخ رسیده به من و بررسی آن نشان داد که پاسخ ها تنها توجیه 
گر تعلل و کم کاری بوده و به هیچ وجه شفاف و قانع کننده نیست و 

بالعکس موجب ایجاد ابهام بیشتر در موضوع شده است.
وی با اشاره به اینکه پنج سال از عقد این قرارداد گذشته است، ادامه 
داد: آیا این قابل قبول است که موارد متعدد مفاد قرارداد مانند هوشمند 
سازی، ایمن سازی سرورها، نحوه محاسبه مال الاجاره و.... پس از پنج 

سال همچنان در حال پیگیری است و اجرایی نمی شود.
وی ادامه داد: آقای شهردار شیراز صریحاً بگویند که آیا از سال 97 به 

بعد سهم شهرداری پرداخت شده است یا خیر؟
نیز  ادامه داد: لذا مجدداً سؤالات و پاسخ های ارسالی شهرداری و  وی 
ابهامات جدید را تقدیم ریاست محترم شورا می نمایم تا طبق قانون در 
صحن شورا مطرح و رأی گیری شود. همچنین از دستگاه های نظارتی و 
بازرسی درون مجموعه شهرداری و خارج از آن می خواهم تا با بررسی 

مستندات به موضوع رسیدگی کنند.

 تحلیل این خبر را در ستون 
سمت راست بخوانید

از هر دری کلامی

یک عضو کمیسیون قضایی مجلس:

ناجا عذرخواهی کند

 عضو شورای عالی آموزش و پرورش

  با تأکید بر بازگشایی مدارس: 

 یادگیری در فضای مجازی 
بسیار کم اثر است

رئیس شورای اسلامی شهر شیراز:

برای جلوگیری از هدر رفت سرمایه ها راهی جز تقویت مدیریت شهری و شورا نداریم

دراستانفارسوجنوبکشورصورتمیگیرد؛

جذب ۵۳۰۰ نیرو در اورژانس 
در آزمون ۲۴ بهمن


